
BK Tullbron 28 enkäter har lämnats

Vi i styrelsen vill att alla medlemmar skall trivas och 

tycka att det är roligt att komma till boulehallen för att spela boule.

Hur upplever Du trivseln i vår klubb idag i en skala 1 -10?  Högst poäng är 10.

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10

Vad tycker Du är bra? …................................................................................................

Att träffa alla

Att vi fortfarande håller sams i klubben.

Att Boulecenter finns att gå till för de som behöver sällskap.

Att vi har roligt när vi tränar.

Trivsam stämning.

Allt.

Svårt att bedöma, varit med för lite.

Festerna.

Att jag är frisk och kan vara med och att andra klarar av de digitala mediet.

Träningen på onsdagar och måndagar.

Seriespel.

Informationen från styrelsen och lagledarna.

Den nya styrelsen verkar handlingskraftig på ett trevligt sätt.

Ledarna och spelarna.

Att vi hjälper varandra.

Socialt är det en tillgång med boulen.

Att delta i organiserad träning.

Jag tycker att trivseln är bra, trevligt folk.

Fantastisk anläggning, bra träffpunkt socialt.

Boule är roligt och den sociala kontakten.

Trevliga människor och roligt spel.

Det sociala.

Gemenskapen och spelglädjen.

Socialt.

Att få träffa folk

Styrelsens kommentar - de flesta verkar trivas.



Vad tycker Du är mindre bra? …...................................................................................

Att medlemmar inte vill/vågar ställa upp om man är osäker hjälps vi ju åt

Rekrytering av yngre medlemmar. Öppet Hus 8/8 och Sparbanksdagen 7/9.

Att det är så uppdelat och att det skiljer så på licensare och de andra.

Respektera och acceptera medlemmars olika önskemål med boulen.

Att samma personer alltid ställer upp. Vår förhoppning är att fler personer blir

delaktiga.

Måste var mindre negativa. Styrelsen instämmer, vi ska ha det roligt.

Svårt att bedöma, har varit med för lite.

För få deltagare i de tre serielagen. Kan bli bättre om vi får fler medlemmar.

Att vi inte har eller har haft några medlemsmöten. Medlemsmöte 18 juni 2024.

Tjugaspelet. Oklart vad som menas?

Hallvärdskapet. Styrelsen är medveten om att det finns personer som tycker att

det är jobbigt, det är viktigt med planering så att äldre få lättare arbetsuppgifter.

Gruppering, vi och dom. Acceptera och visa förståelse för varandras olikheter.

Grupperingar i lagen. Acceptera och visa förståelse för varandras olikheter.

Medlemsmöte fattas. Medlemsmöte 18 juni 2024.

Det behövs information från styrelsen innan viktiga beslut går igenom.

Styrelsen är vald av medlemmarna för att föra deras talan.

Styrelsen är vald för att genomföra vad medlemmarna vill ha.

Styrelsen är vald av medlemmarna för att föra deras talan.

Att de som inte deltar i organiserad träning inte verkar uppskatta att vi tränar.

Visa förståelse för varandras önskemål.

Har blivit grupperingar. Tråkigt! Se klubbens Mål, Vision och Värdegrund.

Oklara mål för BK Tullbron. Se ovanstående.

Att äldre personer skall behöva delta i städningen. Viktigt att ta hänsyn

till äldre när man planerar hallvärdsveckan.

Eventuellt mindre klickbildning, inget stort problem. Inte acceptabelt!

Ni och VI Inte acceptabelt, se klubbens Mål, Vision och Värdegrund.



Vad tycker Du är dåligt? …............................................................................................

När det är tävlingar hejar vissa inte på alla Tullbroare utan högljudligt på sina 

favoriter (Tullbroare). Trevligt med hejarrop, tänk på att vi tillhör samma klubb.

Våra lagnamn fiskarna saknas. Styrelsen har beslutat om andra namn.

Att vi behöver städa, det är jobbigt för många, anlita ett städbolag.

Styrelsen är medveten om att det kan vara jobbigt. Viktigt att man visar hänsyn

vid planeringa av hallvärdsveckan.

Att vi behöver städa, det är jobbigt för många, anlita ett städbolag. Se ovan.

En del är negativa till att de döva är i samma lag. Inte acceptabelt! Se värdegrund.

Egentligen inget.

Svårt att bedöma har varit med för lite.

Att vi behöver städa, det är jobbigt för många, anlita ett städbolag. Se ovanstående.

Alla som säger blankt nej till engagemang i klubben.

Tråkigt! Det innebär att någon annan får utföra jobbet.

Att namnen på lagen ändrades. Se ovanstående.

När folk uteblir från hallvärdskapet. Det får inte förekomma, om man har

förhinder måste man själv ordna med ersättare.

När icke licensare inte deltar i specialträningen på måndagar.

Det är upp till var och en om man vill träna eller spela boule.

Ingenting, inte ännu i alla fall. Jag hoppas att det fortsätter så.

Än en gång, namnändringen. Se ovanstående.

När det hotas om avgång. Vem eller vilka har hotat med avgång?

Att fisknamnen försvann. Se ovanstående.

Alla kopplade fisknamnen till Tullbron. Se ovanstående.

Att alla inte behandlas lika. Inte acceptabelt! Se klubbens Värdegrund.

Delade träningspass, om man har licens t.ex.

Visa förståelse för att man vill träna eller att man vill spela boule.

Att vissa har svårt att acceptera de som är döva. Inte acceptabelt! Se Värdegrund.

Allt för få engagerar sig i klubbens verksamhet.

Tråkigt! Det innebär att någon annan får utföra jobbet.

En vi och dom tendens mellan lagen. Jobbar på att vi ska få en "vi känsla"!

Att alla inte lär sig kassan. Viktigt att vi lär varandra, utbildning kommer.

Negativa människor som alltid klagar, 3-4 stycken.

Alla medlemmar måste vara delaktiga i att vi får en possitiv stämmning i klubben.

Hallvärdskapet är ibland betungande. Se ovanståend.

Att namnen ändrades, Falkenberg är en laxstad Se ovanstående.

Kanske lite mer tävlingar utan licens Det är något styrelsen tagit fasta på.



Förslag på saker som Du vill förändra ….....................................................................

Vill ha mer organiserad träning. Gärna spel med den man tävlar med.

Vi har organiserad träning två ggr./veckan. Måndagar för alla, onsdagar för licens-

innehavare.

Jämnare fördelning av arbetsinsatser i hallvärdskapet. 

Det är något som hallvärdsgruppen måste se till, viktigt att det blir rättvist.

Fler tävlingar för de som inte har licens. Det har styrelsen tagit fasta på.

Att få hjälp med storstädning en gång om året. Det har diskuterats i Allians-

styrelsen.

Egentligen inget.

Svårt att bedöma, varit med för lite.

Träningstiden torsdagar inte bra, nästan alla går hem efter paus.

Vi har medlemmar som arbetar, det är viktigt att vi har träningstider för alla medlemmar.

Måndag och onsdag förmiddag gemensam träning.

På måndagar spelar vi boule och har organiserad träning för alla som så önskar.

På onsdagar har Tullbrons licensinnehavare officiell träningstid.

På torsdagar spelar vi boule tillsammans.

Licensträning tordagskvällar. Det är inte aktuellt, vi har medlemmar som arbetar

Många ensamma vill inte ge sig ut mörka kvällar. Tyvärr, vi kan inte påverka ljuset.

Moderna städredskap. Vad är det för redskap som önskas?

Kassautbildning. Det är något vi försöker få till stånd.

Medlemmar ska kunna få rösträtt ang. förslag från styrelsen.

Styrelsen är vald av medlemmarna och har mandat att ta beslut för klubbens bästa.

Fler tävlingar utan licens. Något vi tagit fasta på.

Boulebanorna inomhus. Vi kommer att få nytt grus på banorna inomhus.

Medlemsmöten med ev. röstning, inte informationsmöten. Vad ska vi rösta om?

Fortsätt på samma sätt.

Att fisknamnen kommer tillbaka. Det är inte aktuellt.

Att det anordnas tävlingar lokalt så att alla medlemmar kan delta. Se ovanstående.

Öka förståelsen för människor, skall behandlas lika. Väldigt viktigt!

Vissa vill spela och andra vill träna för att försöka förbättra sitt spel, det måste

respekteras. Alla har rätt att välja hur man bäst utvecklas som boulespelare.

Vill ha mer organiserad träning. Gärna spel med den man tävlar med.

Vi har organiserad träning två ggr./veckan. Måndagar för alla, onsdagar för licens-

innehavare.

Om möjligt slippa vara hallvärd när man har fyllt 85 år.

Ålder är inget skäl för att slippa vara hallvärd, det är viktigt att hallvärdsgruppen

planerar veckans arbete efter gruppens förutsättningar. 

Klar målsättning för hela BK Tullbron. Se klubbens Mål, Vison och Värdegrund.

Gärna gemensamma aktiviteter för hela föreningen.

Bra idé om någon eller några tar på sig ansvaret för genomförandet.

Tävlingskommittén tar ut lagen. Tävlingskommittén fördelar nya spelare till våra

serielag och tar ut lagen till klubbundna tävlingar.



Forts.

Eventuellt inhyrning av städpersonal. Det är inte aktuellt.

Bättre banor inomhus. Vi kommer att få nytt grus på inomhusbanorna i höst.

Träningstid mellan kl. 13-16 någon dag. Det är inte aktuellt, vi har medlemmar

som arbetar.

Ändra namnen på lagen till fisknamnen. Se ovanstående svar.

Övriga synpunkter ….....................................................................................................

Att Tullbrons styrelse får klara och skriftliga besked av Alliansen i vissa viktiga 

frågor, öppettider, försäljning café, dörr stängd m.m. Det får vi.

Gör något så att fler vill spela tjugaspel. Styrelsen tar gärna emot förslag.

Hoppas på fler medlemmar. Förhoppningsvis kommer vårt Öppna Hus och

Sparbanksdagen ge oss fler medlemmar.

Tycker det är roligt att komma till boulehallen.

Roligt med nya vänner att träffa.

Inte svårt att få svar på frågor.

Tycker det är kul, trevliga människor och bra organisation.

Max 14-16 omgångar vad gäller vinterserien. Det är antalet anmälda lag som

som är avgörande för antalet omgångar.

Att de döva får spela med i alla lagen. Tävlingskommittén bestämmer vilka som

får spela i respektive serielag oavsett om man är döv eller hörande.

För mig är det inte bara spelet utan även kamratskapet som betyder en hel del.

Styrelsen är vald av medlemmar för att representera oss och lyssna av.

Styrelsen instämmer.

Ge nya medlemmar bra introduktion, viktigt. Alla nya medlemmar får en

introduktion och tävlingskommittén utser menotorer.

Bra att folk placeras vid borden på festerna, så att det inte blir kotteri.

Trevligt med boulespel på festerna som det varit tidigare, musik behövs inte.

Alla ska trivas


